
   

Fredag den 15. november 2024  

kl. 19:00-21:00 
Dagsorden til generalforsamling i KaJO  

1. Valg af dirigent og referent: Ann og Laura 

2. Valg af stemmetællere: Kasper Willer og Lærke Hjort Dahl Jensen 

3. Fremlæggelse og godkendelse af dagsorden: Godkendt 

4. Formandens beretning 

1. Historisk højt antal medlemmer: 422 

2. Flere medlemmer giver flere penge til de arrangementer som vi laver og gerne vil 

indføre. 

3. Flot fremmøde fra bestyrelsen til seneste seneste efterårsseminar med DMS 

4. Godkendt 

5. Den økonomiske næstformands beretning (herunder af regnskab på 

forårsgeneralforsamlingen og regnskab og budget på efterårsgeneralforsamlingen) 

1. Der var forventet et underskud grundet en stor egenkapital. Derfor ligger der pt. et 

underskud på 50.000 kr.  

2. sidste bestyrelse 

3. for næste år -20.000 

4. Mål for 2025 

1. Nedbringelse af gæld 

2. Mødeudgifter går fra 25.000-10.000 kr. 

3. Forhøjet tilskud til DMS 

4. Alle andre poster skal falde med 5000 → der budgetteres med 3000 til 

MedieMates 

5. diverse arrangementer fra 30-20 

5. Godkendt 

6. Forslag fra bestyrelse og medlemmer 

1. Ingen 

7. Valg, herunder suppleanter og kritisk revisor 

1. Økonomisk næstformand: Andreas Jeppesen 

1. Begrundelse: Gået på HHX, god med tal. Kan godt lide at være med i KaJO. 



   

2. Menige bestyrelsesmedlemmer 

1. 1 år: 

1. Mathias Damborg 

1. Det virker spændende med foreningsarbejdet 

2. Andreas Horskjær 

1. Nytilflytter til byen, så vil gerne engagere sig i studielivet 

3. Jeanette Petrea Bo 

1. Repræsentere cang.mag., da de mangler i bestyrelsen. God 

mulighed for at se, hvad der sker. Fremhæver, at hun er lidt 

ældre og derfor gerne vil repræsentere noget andet i KaJO 

4. Nis Gertsen 

1. Er god til at tænke ud af boksen og vil gerne være med til at 

bidrage med nye ideer.  

5. Vilhelm Westman 

1. Har siddet i bestyrelse før. 

6. Erik Berchthold Gjerløv 

1. Vil gerne stå i spidsen for mangfoldige arrangementer. 

2. 0,5 år: 

1. Louis Emil Andersen (Genvalgt) 

1. Vil gerne fortsætte med at lave arrangementer. 

2. Ann Sofie Bay Bertmann(Genvalgt) 

1. Praktikpladserne hænger ikke på træerne, så hun vil fortsætte 

i KaJO. 

3. Trine Staur 

1. Har en masse erfaring med bestyrelsesarbejdet og et bredt 

netværk, som man kan lave gode samarbejde med. 

4. Laura Havgaard (Genvalgt) 

1. Er ikke så meget på studiet pga. praktik.Det har været svært at 

fastholde KaJO-bestyrelsesmedlemmer, så nu vil hun stille op 

igen. 

3. Kritisk revisor: Mads Molina 

8. Eventuelt: Musikbanko  


